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Szanowny Panie Burmistrzu,
zwracam się z uprzejmie prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

1. W sprawozdaniu Burmistrza między sesjami przedłożonym Radnym na sesji
26.09.24r. Wydział Geodezji informuje, że pozyskał 3 działki w obrębie 0004
Dziekanów Leśny. W związku z czym mam pytanie, jakie to działki i w jakim celu
zostały pozyskane. Jednocześnie proszę o wytyczne jaka jest procedura
pozyskania działek drogowych w Gminie Łomianki, ile cena działki drogowej
jaką może zapłacić Urząd Miasta?

2. W Dziekanowie Leśnym, wzdłuż ulicy M. Konopnickiej jest zaplanowana budowa
ścieżki rowerowej łączącej Łomianki z Puszczą Kampinoską. Kilka lat temu
Gmina pozyskała grunty, oraz utworzyła projekt pod w/wścieżkę. W związku z
czym mam pytanie kiedy Gmina przystąpi dorealizacji projektu, tym bardziej, że
jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na w/wcel.

3. W związkuz postępującą cyfryzacją, w każdej dziedzinie naszego życia, również
w planowaniu, oraz organizacji transportu zbiorowego, zwracam się z pytaniem,
czy jest możliwość włączenia rozkładów linii lokalnych 1, 2,3 do bazy danych
aplikacji „Jakdojade.pl”. Ta aplikacja umożliwia łatwą organizację trasy, a także
szybki dostęp do rozkładu, poszczególnych linii.

4. W związkuz małą częstotliwością autobusów 150 oraz 750 w Sadowej, zwracam
się z uprzejmą prośbą o zwiększenie kursów w/w linii albo zwiększenie kursów
linii lokalnych dowożących dopętli w Dziekanowie Leśnym.

5. Zwrócił się do mnie mieszkaniec Dziekanowa Polskiego, z prośbą o
uregulowanie organizacji ruchu, w ulicy Przy Jeziorze. W związkuz częstym i

licznym odwiedzaniem Jeziora Dziekanowskiego, kierowcy parkujący swoje
samochody po obustronachdrogi, przyczyniają się do blokowania przejazdu.W
szczególności jest to uciążliwe dla tutejszych rolników, którzy nie mogą
przejechać swoimi maszynami na okoliczne pola. Dlatego, zwracam się z
pytaniem, czy jest możliwość postawienia znaku zakazu zatrzymywania się po
jednej ze stron. To rozwiązanie mogłoby znacznie ułatwić manewrowanie,oraz
przejazd pojazdów.

Z góry dziękuję za odpowiedz, oraz wszelką pomoc w rozwiązaniu w/w spraw

Z wyrazami szacunku
Kamil Kaczyński


